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Abstract (en)
Slipped onto the lock cylinder (1) on the outside of the door is a sleeve (8) which is fastened immovably by means of pins (46) to a lock case (45).
A similar sleeve (9) is attached on the other side of the door leaf (24). By means of clamping elements (16, 17), the lock cylinder (1) is centred
permanently during assembly. The sleeves (8, 9) centre and protect the lock cylinder (1) over its entire length and at the front. <IMAGE>

Abstract (de)
Auf den Drehschliesszylinder (1) ist türaussenseitig eine Hülse (8) aufgesetzt, die mittels Stiften (46) an einem Schlosskasten (45) unverrückbar
befestigt ist. Eine ähnliche Hülse (9) ist auf der anderen Seite des Türflügels (24) angebracht. Mittels Klemmelementen (16, 17) wird der
Drehschliesszylinder (1) bei der Montage dauerhaft zentriert. Die Hülsen (8, 9) zentrieren und schützen den Drehschliesszylinder (1) auf seiner
ganzen Länge sowie frontseitig.
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